

Gentlemen of the Legislative Council,

Gentlemen of the House of Assembly,

The people of the Province are anxiously looking to this, which will probably be the last Session of the present Parliament, for the accomplishment of various measures calculated to promote their general welfare. I entertain a confident hope that their just expectations will not be disappointed, and that the Legislature by directing its undivided attention to objects of real utility, will prepare the way to the attainment of that exalted state of prosperity which this Country appears to have been destined by Providence to enjoy.

Then His Excellency the Governor in Chief, was pleased to retire, and the House of Assembly withdrew.

PRAYERS.

Hodiè la. vice lecta est Billa, intituled, "An Act for the improvement of the River Saint Lawrence," *pro forma*.

The Speaker reported His Excellency's Speech from the Throne.

ORDERED, That an humble Address be presented to His Excellency the Governor in Chief, to return him the thanks of this House, for his Speech from the Throne.

The following Members were appointed a Committee to draw up and report an Address pursuant to the said Order, viz :

The Honorable

*Messrs. Sir John Caldwell, Bart.
Coffin,
Gugy,
Felton,
Stewart,
De Rocheblave, and
Couillard.*

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a Committee to consider the privileges of this House, and to take order for the due course of the proceedings thereof :

The Honorable the Chief Justice, Speaker :

The Honorable

The Lord Bishop of Quebec,

*Messrs. Hale,
Sir John Caldwell,
Ryland,
Coffin,
Gugy,
Felton,
Bell,
Stewart,
Molson,
De Rocheblave,
Couillard,
Baxter.*

Messieurs du Conseil Législatif,

Messieurs de la Chambre d'Assemblée;

Les habitans de la Province attendant avec anxiété de cette Session, qui sera probablement la dernière du Parlement actuel, l'accomplissement de diverses mesures propres à avancer leur bien-être général—Je nourris le ferme espoir que leur juste attente ne sera point déçue, et que la Législature, en dirigeant son unique attention sur des objets d'une utilité réelle, préparera la voie pour atteindre à ce haut état de prospérité, auquel ce Pays paraît avoir été destiné par la Providence.

Alors Son Excellence le Gouverneur en Chef a bien voulu se retirer, et la Chambre d'Assemblée s'en est allée.

PRIERES.

Hodiè la. vice lecta est Billa, intitulé, "Acte pour l'amélioration de la navigation du Fleuve Saint Laurent," *pro formâ*.

L'Orateur a fait rapport de la Harangue de Son Excellence du Trône.

ORDONNE', Qu'une humble Adresse soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour lui faire les remerciemens de cette Chambre de Sa Harangue du Trône.

Les Membres suivans ont été commis pour préparer et faire rapport d'une Adresse conformément au dit Ordre, savoir :

Les Honorables

*Messrs. Sir John Caldwell, Bart.
Coffin,
Gugy,
Felton,
Stewart,
De Rocheblave, et
Couillard.*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Membres commis pour examiner les privilèges de cette Chambre, et régler le cours de ses procédés :

L'Honorable Juge en Chef, Orateur ;

Les Honorables

Le Lord Evêque de Québec.

*Messrs. Hale,
Sir John Caldwell, Bart.
Ryland,
Coffin,
Gugy,
Felton,
Bell,
Stewart,
Molson,
De Rocheblave,
Couillard,
Baxter.*